



NEW BRUNSWICK
TEACHERS' FEDERATION
FÉDÉRATION DES ENSEIGNANTS
DU NOUVEAU-BRUNSWICK

*A union of professionals
Un syndicat de professionnel.le.s*
www.nbtffenb.ca

*Stand up for education!
Debout pour l'éducation!*

Communiqué

<p>February 12, 2016</p> <p>RE: Stand Up for Education – Selfies Campaign</p> <p>The New Brunswick Teachers' Federation would like to continue our awareness campaign around public education while representing the interest of its members during the upcoming negotiations. In order for this to continue, "Stand up for education" sign(s) have been distributed to each school. The NBTF is asking teachers to take selfies with the signs and post them on social media (Facebook, Twitter, Instagram, etc.). These pictures can be taken individually, in small or larger groups.</p> <p>The NBTF also encourages teachers to promote this campaign by adding @nbtffenb and @nbta when posting on Facebook or #standupforeducation, #nbtffenb and #nbta when posting on Twitter.</p> <p>The more pictures we post on social media, the stronger our message will become.</p> <p>For questions, please contact Geneviève Mélançon by email at genevieve.melancon@nbtffenb.ca or at our toll free number 1-888-679-7044.</p>	<p>Le 12 février 2016</p> <p>Objet : Debout pour l'éducation - campagne d'égoportraits (« Selfies »)</p> <p>La Fédération des enseignants du Nouveau-Brunswick veut continuer d'attirer l'attention du public et de représenter les intérêts de ses membres en vue de la prochaine ronde de négociations. Pour ce faire, nous avons remis à chaque école des affiches « Debout pour l'éducation ». La Fédération demande aux enseignantes et aux enseignants de prendre des égoportraits avec les affiches et de les publier sur les médias sociaux (Facebook, Twitter, Instagram, etc.). Ces photos peuvent être prises individuellement, en petits groupes ou en grands groupes.</p> <p>La FENB encourage également le personnel enseignant à promouvoir cette campagne en ajoutant @nbtffenb et @aefnb lors de la publication Facebook ou les mots-clés #deboutpoureléducation, #nbtffenb et #aefnb lors de la publication sur Twitter.</p> <p>Plus nous publierons de photos, plus nous serons forts à exprimer que nous sommes debout pour l'éducation publique.</p> <p>Pour toute question, veuillez communiquer avec Geneviève Mélançon par courriel à genevieve.melancon@nbtffenb.ca ou par téléphone au numéro sans frais : 1-888-679-7044.</p>
--	---

<p>Thank you for continuing to stand up for education!</p>	<p>Merci de continuer à vous tenir debout pour l'éducation !</p>
<p>Note: Please do not return the signs to the NBTF after usage.</p>	<p>Note : Les affiches n'ont pas à être retournées à la FENB.</p>

*Stand up for education!
Debout pour l'éducation!*

